



## Protokoll

fra møte nr. 31/19-22 i Forbundsstyret **mandag 1. mars 2021**

<b>Til stede:</b>	Kåre Geir Lio Bente Aksnes Ingrid Blindheim Mads Stian Hansen Siv Sødal Siv Øye Carlsen Hanne Hogness Øyvind Indrebø Tonje S. Jelstad Hege Westby Johansen Erik Langerud Per Eirik Magnussen Stig Quille Lise H. Thorstensen	President 1. visepresident 2. visepresident Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem, ansattes representant Generalsekretær Ass.gen.sek Organisasjonssjef Sekretariat
<b>Deltok ikke:</b>	Jarl Martin Møller	Varamedlem
<b>Møtested:</b>	Teams	
<b>Møteramme:</b>	Kl. 20:00 – 22:30	

---

## Sakliste

Habilitetsgjennomgang .....	2
Saksnr.: 169/19-22 Godkjenning av protokoll .....	2
Saksnr.: 170/19-22 Organisasjonsutvikling .....	2
Saksnr.: 171/19-22 Presentasjon av prosjekt NIPA .....	3



## Habilitetsgjennomgang

Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.

### Saksnr.: 169/19-22 Godkjenning av protokoll

Behandlingsinstans: Forbundsstyret  
Hovedområde: Organisasjon  
Saksinnleder: Presidenten

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning:

- FS-protokoll fra møte nr. 30/19-22 avholdt tirsdag 2. februar.

#### FS-vedtak i saksnr. 169/19-22:

Protokoll fra FS-møte nr. 30/19-22 godkjennes.

### Saksnr.: 170/19-22 Organisasjonsutvikling

Behandlingsinstans: Forbundsstyret  
Hovedområde: Organisasjon  
Saksinnleder: Presidenten

Det vises til FR-vedtak i saksnr. 036/19-22 avholdt 16. februar 2021.

#### Arbeidsgruppe

I møtet drøftet Forbundsstyret hvordan arbeidsgruppen bør sammensettes for å sikre god representasjon fra det politiske og administrative leddet. Dette basert på Forbundsrådets diskusjoner i møtet 16. februar. Forbundsrådet var i nevnte møte delt i synet på gruppens størrelse og sammensetning. En litt større gruppe ville sikre at samtlige regioner ble representert, mens en mindre gruppe ville kunne jobbe mer effektivt.

Forbundsstyret anså det hensiktsmessig at alle regioner er representert i arbeidsgruppen. Dette for å sikre en god forankring i regionalleddet.

#### Prosjektleder

Forbundsstyret drøftet videre hvorvidt det bør engasjeres en ekstern prosjektleder i arbeidet eller om egne ressurser skal benyttes. Det ble i den forbindelse vist til Gi gass arbeidet.

Forbundsstyret mente det vil være hensiktsmessig med et forprosjekt som blant annet beskriver følgende (både administrativt og politisk):



- Hvor står NHF nå?
- Hvilke områder må det gripes fatt i?
  - Prosjektets avgrensninger
  - Budsjett/kostnader
  - Tidsplan for og organisering av prosjektet

#### Tidspunkt for oppstart

Med hensyn til oppstart la Forbundsstyret til grunn at det underveis i Forbundsrådsmøtet fra flere hold kom fram at det er viktig at oppstart og gjennomføring tilpasses det øvrige arbeidet som ligger foran oss. Dette ikke minst knyttet til avslutning av årets sesong og ikke minst inngangen til ny sesong.

#### FS-vedtak i saksnr. 170/19-22:

##### Arbeidsgruppe

Forbundsstyret fastsetter og oppnevner arbeidsgruppen som følger:

- 2 representanter fra Forbundsstyret
  - Bente Aksnes, 1. visepresident
  - Øyvind Indrebø, styremedlem
- 3 representanter fra GS inkludert sekretariat
  - Erik Langerud, generalsekretær
  - Per Eirik Magnussen, ass.gen.sek.
  - Lise Thorstensen, sekretariat
- 4 Regionsstyreledere
  - Øyvind Togstad, Region Nord
  - Frank H. Bjørndal, Region Vest
  - Gro Gulliksen, Region Sør
  - Bjarne Fluto, Region Innlandet
- 2 daglige ledere fra regionene
  - Janne Tuven, Region Øst
  - Erik Andersen, Region SørVest
- Hovedtillitsvalgt for de ansatte Espen Modahl

##### Prosjektleder

Forbundsstyret vedtar å engasjere ekstern prosjektleder for prosjektet.

##### Tidspunkt for oppstart

Forbundsstyret vedtar oppstart av forprosjekt våren 2021. Anslått starttidspunkt for hovedprosjekt høsten 2021.

## Saksnr.: 171/19-22 Presentasjon av prosjekt NIPA

Behandlingsinstans: Forbundsstyret  
Hovedområde: Organisasjon  
Saksinnleder: Presidenten

Til møtet var prosjektleder Erik Hoftun og daglig leder i Roret Ørland kulturforetak Hanne Falstad invitert for å presentere et spennende konsept for å skape et nasjonalt idrettspolitisk møtested, et slags idrettens svar på «Arendalsuka».



Norges  
Håndballforbund

Roret Ørland kulturforetak planlegger i samarbeid med Trøndelag Idrettskrets og Trondheim Spektrum å invitere til en Nasjonal Idrettspolitisk Arena, NIPA, på Ørland. De er i en god dialog med NIF om gjennomføringen av NIPA. Særforbundene blir viktige samarbeidspartnere på NIPA der man tar opp aktuelle idrettspolitiske temaer.

**FS-vedtak i saksnr. 171/19-22:**

Forbundsstyret støtter initiativet og ser med interesse fram mot lansering og gjennomføring av NIPA.